

**加拿大神召會嘉智中學**  
**家長通告第八號 (2017 至 2018 年度)**  
**【2017-18 年度四十五週年開放日、校慶聚餐暨第十四屆家長教師會會員大會】**

敬啟者：

**誠邀家長出席四十五週年開放日、校慶聚餐暨第十四屆家長教師會會員大會**

本校將於二零一七年十一月十八日（星期六）舉行四十五週年校慶開放日、校慶聚餐暨第十四屆家長教師會會員大會。四十五週年校慶主題為「尋根感恩」，誠邀各位家長撥冗蒞臨，共證主恩。

詳情如下：

時間	活動內容	地點
9:30 – 12:30	校園參觀及充氣嘉年華 <ul style="list-style-type: none"> <li>場內設有多項攤位遊戲、大型充氣遊戲、校園導賞、小食及豐富禮物</li> </ul>	地下操場
9:30 – 10:40	(A) 家長講座：陳穩誠博士 「與孩子共建快樂成長路」 <ul style="list-style-type: none"> <li>我們很榮幸邀請了陳穩誠博士為我們家長講座的主講嘉賓，講座主題為「與孩子共建快樂成長路」，陳博士逾三十多年心理學臨床經驗，亦善於處理兒童及青少年各類發展的、情緒、行為及心理問題，在建立親子關係方面深有心得，必定給我們帶來寶貴的分享及啟迪。</li> </ul> (B) 第七屆屯門區小學創意故事續寫大賽頒獎禮	學校禮堂
8:45 – 11:30	屯元區小學數學能力增值比賽暨頒獎禮	
12:30 – 14:00	(A) 第四十五週年校慶聚餐 <ul style="list-style-type: none"> <li>費用：家長可以自由選擇下列五類票價。  <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ \$100 (聚餐門票)</li> <li>➢ \$200 (聚餐門票 + \$100 捐款)</li> <li>➢ \$500 (聚餐門票 + \$400 捐款)</li> <li>➢ \$800 (聚餐門票 + \$700 捐款)</li> <li>➢ \$1000 (聚餐門票 + \$900 捐款)</li> </ul> </li> <li>所有捐款全數撥入本校之「創造美麗傳奇基金」，用作學生學習用途。</li> </ul> (B) 家長敬師活動 – 美食顯敬意 <ul style="list-style-type: none"> <li>詳情請參考第 2 頁</li> </ul>	
14:45 – 15:30	第十四屆家長教師會會員大會	
15:30 – 16:30	I. 家長及班主任面談	各班課室
	II. 香港中學文憑試簡介會 特別誠邀中六家長參與	511 室
	III. 輔導組舉辦「如何鼓勵學生上學去 Q&A」開放式座談會 (可自由參與，歡迎隨時加入。)	iClassroom

如有垂詢，歡迎致電 2441 3818 與項小姐聯絡。

此致

貴家長

校長



謹啟

二零一七年十月六日

## 家長教師會第三號通告 (2017-2018)

### 【家長敬師活動 – 美食顯敬意】

親愛的家長會員：

有感於本校校長及老師對我們子女的悉心教導及栽培，為答謝他們的辛勞，本會特安排「家長敬師活動 – 美食顯敬意」，由家長烹調各款美食給校長和老師享用，現邀請各位家長參加，參加者需準備最少一款美食以供校長及老師享用。

是次活動詳情如下：

時間	活動內容	地點
11:00 – 12:00	美食收集時間	406 室
12:30	家長在家中烹調一款亞洲美食，於當天帶回學校，與校長、老師、嘉賓一同享用	學校禮堂
備註： <ul style="list-style-type: none"><li>● 當日已準備美食的家長無須購買聚餐門票</li><li>● 本會有專人聯絡參加是此活動的家長</li></ul>		

本會誠邀各位家長參加上述**美食顯敬意的敬師活動**，閣下之支持，對本會家校合作的實踐饒具意義。如家長未能參加上述活動，亦希望能與校長、老師、校友一同共進午餐，聚餐門票價格請參考第一頁，若對活動有任何查詢，請致電本校 (2441 3818) 與家長教師會陳嘉儀老師/黃達強老師聯絡。請於 2017 年 10 月 13 日(星期五)或以前交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。

此致

貴家長

加拿大神召會嘉智中學  
家長教師會主席

李麗霞謹啟

二零一七年十月六日

**加拿大神召會嘉智中學**  
**家長通告第八號 (2017-2018)**  
**【家長回條】**

請於 2017年10月13日(星期五)或以前交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。

敬啟者：

本人知悉家長通告第八號。

回覆如下：( \* 請在其中一項加“√” )

1. 本人知悉【家長講座：陳穩誠博士「與孩子共建快樂成長路」】之舉行，本人

- \*  參與  
 不參與以上講座。

2. 本人知悉【第十四屆家長教師會會員大會】事宜，並

- \*  參與  
 不參與家教會年度會員大會，藉此與班主任交流。

3. 本人知悉【家長敬師活動 – 美食顯敬意】之舉行，本人

- \*  (a) 將準備美食，不需要購買門票 (僅限兩人)，美食名稱：\_\_\_\_\_
- (b) 同意出席聚餐

票價(港元)	門票種類	數量
\$100	聚餐門票	
\$200	聚餐門票 + \$100 捐款*	
\$500	聚餐門票 + \$400 捐款*	
\$800	聚餐門票 + \$700 捐款*	
\$1000	聚餐門票 + \$900 捐款*	
	門票數量	
	總計金額	

\*本校設有「創造美麗傳奇基金」，所有捐款皆撥作學生學習用途。

請將購買門票和捐款現金或支票放在信封內，並於信封封面註明學生姓名、班別、學號，及總計金額，連同回條一起交給班主任老師。

如以支票繳付門票費用和捐款，支票抬頭為「加拿大神召會嘉智中學法團校董會」。

- (c) 不購買門票，不參加捐款

4. 本人知悉輔導組舉辦「如何鼓勵學生上學去 Q&A」開放式座談會事宜，並

- \*  參與  
 不參與藉此與輔導組交流。

家長姓名：\_\_\_\_\_

家長簽名：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_

學 號：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_

日 期：\_\_\_\_\_

**PAOC Ka Chi Secondary School**  
**School Circular No.8 (2017-2018)**  
**[The 45<sup>th</sup> School Anniversary Open Day, Lunch Gathering**  
**and the 14<sup>th</sup> Parent-teacher Association Annual General Meeting, 2017-2018 ]**

6 October 2017

Dear Parents,

**Invitation to the 45<sup>th</sup> School Anniversary Open Day and Lunch Gathering, and**  
**the 14<sup>th</sup> Parent-teacher Association Members' Meeting**

You are cordially invited to attend **the 45<sup>th</sup> School Anniversary Open Day and Lunch Gathering**, and also **the 14<sup>th</sup> Parent-teacher Association Annual General Meeting** on 18 November 2017 (Saturday). The theme for our 45<sup>th</sup> School Anniversary is "Root Tracing. Thanksgiving". We look forward to seeing our parents on these special occasions and witness God's grace together. The details are as follows:

Time	Activities	Venue
9:30 – 12:30	The 45 <sup>th</sup> School Anniversary Open Day : <ul style="list-style-type: none"> <li>● Carnival activities include booth games, large inflatable game stations, school tours, snacks and event souvenirs.</li> </ul>	Playground
9:30 – 10:40	( A ) Parents' Talk: "Paving a Path to Joyful Growth with Your Child" by Dr. Chan Won Shing, Raymond <ul style="list-style-type: none"> <li>● Dr. Chan has over 30 years of clinical psychology work experience related to child and adolescence development. His expertise include children's developmental needs related to emotions, behavior and psychological issues. Dr. Chan's session will focus on his sharing on building parental relationships.</li> </ul> ( B ) Prize Presentation Ceremony: The 7 <sup>th</sup> Story Sequel Competition of Tuen Mun Primary Schools	School Hall
8:45 – 11:30	Prize Presentation Ceremony : Value Adding Mathematics Competition for Primary Schools (TMYL District)	
12:30 – 14:00	( A ) The 45 <sup>th</sup> School Anniversary Lunch Gathering * Parents may purchase any of the following 5 types of ticket for the event: <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ \$100 (Lunch Gathering ticket)</li> <li>➤ \$200 (Lunch Gathering ticket + \$100 donation)</li> <li>➤ \$500 (Lunch Gathering ticket + \$400 donation)</li> <li>➤ \$800 (Lunch Gathering ticket + \$700 donation)</li> <li>➤ \$1000 (Lunch Gathering ticket + \$900 donation)</li> </ul> All of the donations will contribute to the " <b>Creation of Beautiful Miracles</b> " <b>Fund</b> to support our students' learning needs. ( B ) Teacher Appreciation Activity –A Delicious Appreciation <ul style="list-style-type: none"> <li>● See page 2 for more details.</li> </ul>	
14:45 –15:30	The 14 <sup>th</sup> Parent-teacher Association Annual General Meeting	
15:30 –16:30	(A) Meeting with class-teachers	Classrooms
	(B) Briefing session on HKDSE All parents of Form 6 students are invited to this session.	Room 511
	(C) Guidance and Counseling Committee Parent's Talk: "How to Motivate Students to Go to School Q&A"(Open admission, all parents are welcomed to join the session.)	iClassroom

Should you have any enquiries, please contact Ms. Cathy Hong at 2441 3818.

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

**Parent-teacher Association Committee Notice No. 3 (2017-2018)**  
**[Teacher Appreciation Activity – A Delicious Appreciation]**

Dear Parents,

To show our gratitude towards the school principals and teachers for their relentless effort in nurturing and teaching our children, Parent-teacher Association would like to invite all parents to take part in “Teacher Appreciation Activity –A Delicious Appreciation”. Each parent may prepare one homemade dish/delicacy as token of appreciation to our school principals and teachers.

The details of the activity are as follows:

Time	Activities	Venue
11:00 – 12:00	Collecting the homemade dish/delicacy	Room 406
12:30	Food sharing with the principals, teachers and guests	School Hall

Remarks:

- **Parents who take parts in bringing food to school are not required to purchase lunch ticket for the admission of the 45<sup>th</sup> School Anniversary Lunch Gathering.**
- Representative from the Parent-teacher Association Committee will contact all participating parents for further arrangements related to the activity.

Parent-teacher Association encourages all parents to take part in this Teacher Appreciation Activity. Regardless of your participation in this activity, you are welcomed to join our principals, teachers, and alumni for the 45<sup>th</sup> School Anniversary Lunch Gathering on the same day. Please refer to page 1 of this circular for the Lunch Gathering ticket fees.

Please fill in and return the reply slip to class teachers on or before Friday, 13 Oct 2017 (to be collected by PTA teacher Mr. Chan Shun Chung), or you may come to school in person to sign up for the activities.

Should you have any enquiries, please contact Ms. Chan Ka Yee / Mr. Wong Tat Keung at 2441 3818.

Yours faithfully,

Ms Li Lai Ha  
PAOC Ka Chi Secondary School  
Parent Teacher Association Chairperson

**PAOC Ka Chi Secondary School**  
**School Circular No.8 (2017-2018)**  
**[Parents' Reply Slip]**

Please fill in the attached reply slip and submit to class teachers on or before 13 Oct 2017 (Friday).  
 (To be collected by Mr. Chan Shun Chung), or come to school in person for signing up for the activities.

Dear Principal,

Having received the School Circular No.8,

1.  I will attend Parents' Talk: "Paving a Path to Joyful Growth with Your Child" by Dr. Chan Won Shing, Raymond.  
 I will not take Parents' Talk: "Paving a Path to Joyful Growth with Your Child" by Dr. Chan Won Shing, Raymond.
2.  I will attend the 14th Parent-teacher Association Members' Meeting.  
 I will not attend the 14th Parent-teacher Association Members' Meeting.
3.  I will attend Guidance and Counseling Committee Parent's Talk: "How to Motivate Students to Go to School Q&A".  
 I will not attend Guidance and Counseling Committee Parent's Talk: "How to Motivate Students to Go to School Q&A".  
 I will take part in Teacher Appreciation Activity – A Delicious Appreciation.  
 The dish I will bring: \_\_\_\_\_  
 I will not take part in Teacher Appreciation Activity – A Delicious Appreciation.
4.  I will attend the 45<sup>th</sup> School Anniversary Lunch Gathering.  
 (Please indicate the **amount of tickets** you would like to purchase in the Ticket Reservation Table below.)  
 I will not attend the 45<sup>th</sup> School Anniversary Lunch Gathering.

Ticket Reservation Table

Ticket Price(HKD)	Type of tickets	Amount
\$100	Lunch Gathering ticket	
\$200	Lunch Gathering ticket + \$100 donation*	
\$500	Lunch Gathering ticket + \$400 donation*	
\$800	Lunch Gathering ticket + \$700 donation*	
\$1000	Lunch Gathering ticket + \$900 donation*	
Number of tickets		
Total amounts of tickets		

\* All of the donations will contribute to the **"Creation of Beautiful Miracles" Fund** to support students' learning needs.

- Please put the ticket fees (cash or cheque) into an envelop with student's name, class, class number, and the total amount of ticket fees written on the envelop cover. Both envelope and the reply slip should be submitted the class teacher.
- If cheque is used for making payments to the school, the cheque should be made payable to "The IMC of PAOC Ka Chi Secondary School".

Name of Student: \_\_\_\_\_  
 Class & Class No.: \_\_\_\_\_(      )  
 Name of Parents: \_\_\_\_\_  
 Signature of Parents: \_\_\_\_\_  
 Contact No.: \_\_\_\_\_  
 Date: \_\_\_\_\_